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Bijlage(n)

Geachte leden van de gemeenteraad,

Op 3, 4 en 5 september 2021 heeft in Zandvoort de F1 plaatsgevonden. Vanaf halverwege 2019 is de
gemeente Bloemendaal betrokken geweest bij de voorbereidingen voor dat evenement. Om het
evenementordelijk te laten verlopen zijn uiteenlopende maatregelen genomen, o.a. op het gebied van
openbare orde en veiligheid en verkeer. Het waarborgen van de Bloemendaalse belangen stond hierbij
voor ons centraal.

Inmiddels is intern geëvalueerd hoe de vorige editie is verlopen en zijn de voorbereidingen voor de
aanstaande race in september gestart. In deze brief treft u onze bevindingen en schetsen we kort de
huidige stand van zaken.

Evaluatie F1 Zandvoort 2021

Bij de start van het project is een projectteam opgesteld. Diverse leden van het projectteam hebben

tevens deelgenomen aan externe projectgroepen die door de gemeente Zandvoort en/of organisator
Dutch Grand Prix (DGP) zijn samengesteld. Voor het project was geen budget beschikbaar en/of
begroot.

Uit de interne evaluatie zijn enkele punten naar voren gekomen die we graag met de betrokken partijen
willen bespreken en/of die extra aandacht behoeven bij volgende edities, zie onderstaand:

e Voor activiteiten en benodigde vergunningen op het grondgebied van de gemeente Bloemendaal
dient ten alle tijden overleg plaats te vinden met de gemeente Bloemendaal, als het bevoegd gezag
voor het eventueel verlenen van een vergunning;

© De uitgifte van de doorlaatpassen is niet goed verlopen. Hierdoor hebben diverse inwoners en
ondernemers te laat of geen doorlaatpas ontvangen terwijl ze daar wel recht op hadden. Dat heeft
als gevolg gehad dat er veel onrust was binnen de gemeente Bloemendaal en dat heeft uiteindelijk

zelfs geleid tot een ‘Bloemendaals doorlaatbewijs’ dat als noodoplossing enkele dagen voor het
evenement in het leven is geroepen. Hetis essentieel dat dit traject bij volgende edities anders en
beter gaat verlopen;
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e DeDGPwas voor inwoners en ondernemers uitsluitend bereikbaar per e-mail. Dit heeft, met name
bij burgerzaken, voor veel extra werk geleid. We willen er daarom voor komende edities voor

pleiten dat DGP ook telefonisch bereikbaar is via een eigen klantcontactcentrum;

© Regionale werkgroepen hebben goed gefunctioneerd maar de communicatielijnen kunnen
verbeterd worden. Hierbij moet rekening worden gehouden met de positie van Bloemendaal t.o.v.
andere gemeenten en deelnemers aangezien operationele teams vanuit Bloemendaal soms niet
bij bepaalde overleggen aanwezig waren terwijl dat achteraf wel gewenst was;

e De gemaakte uren (met name de inzet van ambtenaren) zijn erg hoog. Op basis van een globale
inschatting was de totale ambtelijke ureninzet voor de afgelopen editie 765 uur. Naar aanleiding
daarvan willen we dit voor de komende edities nogmaals aan de orde stellen bij de organisatie.

Stand van zaken F1 Zandvoort 2022
De voorbereidingen voor de F1 Zandvoort 2022 zijn inmiddels gestart en dat betekent dat de
ambtelijke werkgroepen alweer bijeen zijn gekomen en ook de bestuurlijke overleggen zijn hervat.
De bestuurlijke overleggen hebben echter wel een lagere frequentie dan vorig jaar.

Op ambtelijk niveau wordt momenteel gewerkt aan het verbeteren van het mobiliteitsplan voor de
komende editie. Naar verwachting zullen er dit keer meer toeschouwers bij het evenement aanwezig
kunnen zijn en dat vraagt om aanpassingen. Verder zijn er met organisator DGP gesprekken
gevoerd over het opnieuw verhuren van de parkeerterreinen P1 en P2. Daarnaast vinden er
gesprekken plaats met de Bloemendaalse strandondernemers om te kijken hoe zij als lokale

ondernemers onderdeel kunnen uitmaken van het evenement.

Wij vertrouwen erop u met deze brief van dienst te zijn geweest en zullen u uiteraard opnieuw
informeren als daar aanleiding vooris.
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